
český tenisový svaz 

Ostrov štvanice 38 
170 00 Praha 7 

Mgr. Jakub Fastr 

Generální sekretář 

V Praze dne 30. června 2023 

Věc: Macha Lake Open -Žádost o informace 

Vážený pane generální sekretáři, 

obracíme se na Vás jako členové českého tenisového svazu (dále jen ČTS) a člencvé spolku 

Macha Lake, z.s., jenž byl pořadatelem tenisového turnaje Macha Lake Open (MLO) v letech 

2018 - 2022. Ronald Wawrečka dále i jako ředitel tohoto turnaje. 

Z informaci získaných od redaktora Radiožurnálu Artura Janouška vyplynulo, že č rs v letech 

2021 a 2022 poskytl finanční podporu adresovanou MLO ve výši 1,8 mil. Kč, resp. 2 mil. Kč . 

Podpora byla údajně poskytnuta spolku Orel jednota Praha-Balkán (Jednota Orel} formou 

proplacení určitých výdajů údajně spojených s turnajem. 

Jako ředitel turnaje a členové organizačn ího výboru MLO však konstatujeme, že námi 

evidovaná skutečná finanční a finančně vyčíslitelná podpora, jež byla ze strany Jednoty Orel 

do MLO poskytnuta, byla mnohem nižší. 

Konkrétně, v roce 2021 činil celkový objem přijaté finanční podpory přibližně l.CU0.000 Kč . 

Kromě toho zajistila Jednota Orel pro turnaj na své náklady dvě pracovnice na pomoc při 

organizování tréninků a technickou podporu firmy Vista Sport, jež dodala ZčJrízení pro 

livestream na 4 kurty. Jako protihodnotu náš spolek poskytl této společnosti :)ezplatnou 

reklamu a propagaci stejně , jako ostatním sponzorům. 

V roce 2022 činil celkový objem př ijaté finanční podpory opět přibližně 1.000.000 Kč . Kromě 

zprostředkováni peněz zajistila Jednota Orel pro turnaj technickou podporu firmy Vista Sport 

v podobě zapůjčeni scoreboardů na všechny dvorce a zařízení pro livestream na 4 kurty. Jako 

prot ihodnotu nás spolek poskyt l firmě Vista Sport bezplatnou reklamu a propagaci jako 

ostatním sponzorům 



Na vlastní organizaci turnaje, jeho řízení a financování se Jednota Orel nad rámec výše 

uvedeného nijak nepodílela. 

Výše uvedené je tedy v hrubém nesouladu s údaji uváděnými redaktorem Radiožurnálu . ČTS 

ani Jednota Orel však k výše uvedenému zatím nedali žádné věcné vysvětlení. Dovolujeme si 

Vás tímto požádat o informaci, jaké výdaje celkově i v položkovém rozpisu hradil, či proplácel 

ČTS v souvislosti s turnajem MLO v letech 2018-2022 jakékoliv třetí osobě, včetně Jednoty 

Orel. Tyto informace použijeme pro srovnání s námi evidovaným skutečným stavem, dle 

účetnictví turnaje MLO, vedeného spolkem Macha Lake, z.s. S výsledkem samQ..fejmě ČTS 

v případě zájmu rádi seznámíme. 

S pozdravem, 

Ronald W~rečka, Petr Viqner • 
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